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Dear participants,
 
Today, May 19, 2022, the Panel officially ended the public hearings for the Marathon Palladium Project (CIAR #1298). The
Panel has closed the public record, meaning that no additional comments or information will be accepted, effective today at
2:30 p.m. EST. All documents, including closing remarks, are available on the Canadian Impact Assessment Registry (Registry
reference number 54755). YouTube videos of the public hearing sessions will be available online until June 18, 2022.
 
The Panel will use the information received on the registry to prepare a report for the federal and provincial Ministers of the
Environment. The report will include: a description of the Joint Review Panel process; a summary of information received by
participants; the rationale, conclusions and recommendations of the Joint Review Panel relating to the environmental
assessment of the Project; any recommended mitigation measures and follow-up programs and; mitigation measures and
information with respect to the justifiability of any significant adverse environmental effects.
 
Once the report is submitted, it will be publicly available on the Canadian Impact Assessment Registry, and an email will be
sent to the distribution list to notify participants.
 
You are receiving this message as a member of the distribution list for the environmental assessment of the Project. If you
would prefer not to receive emails regarding this environmental assessment, please send a message to
marathonminereview-examenminemarathon@iaac-aeic.gc.ca.
---
Chers participants,
 
Aujourd'hui, le 19 mai 2022, la commission a officiellement conclu les audiences publiques pour le projet de palladium de
Marathon (RCEI #1298). La commission a fermé le dossier public, ce qui signifie qu'aucun commentaire ou information
supplémentaire ne sera accepté, à compter d'aujourd'hui à 14h30 EST. Tous les documents, y compris les remarques de
clôture, sont disponibles sur le Registre canadien d'évaluation d'impact (numéro de référence du registre 54755). Les vidéos
YouTube des séances d'audience publique seront disponibles en ligne jusqu'au 18 juin 2022.
 
La commission utilisera les informations reçues sur le registre pour préparer un rapport destiné aux ministres fédéral et
provincial de l'Environnement. Le rapport comprendra: une description du processus de la commission d'examen conjoint; un
résumé des informations reçues par les participants; la justification, les conclusions et les recommandations de la
commission d'examen conjoint relatives à l'évaluation environnementale du projet; les mesures d'atténuation et les
programmes de suivi recommandés; les mesures d'atténuation et les informations relatives à la justification de tout effet
environnemental négatif important.
 
Une fois le rapport soumis, il sera accessible au public sur le Registre canadien d'évaluation d'impact, et un courriel sera
envoyé à la liste de distribution pour en informer les participants.
 
Veuillez noter que vous recevez ce message en tant que membre de la liste de distribution pour l’évaluation
environnementale du Projet. Si vous préférez ne pas recevoir de messages concernant cette évaluation environnementale,
prière d’envoyer un message à marathonminereview-examenminemarathon@iaac-aeic.gc.ca.
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